
گزارش
 محمد تقی فهیم:

دیکتاتوری جریان انحصارطلب، مرحوم 
طهماسب را از مراسم وداع محروم کرد

محمد تقی فهیم منتقد ســینما افراد منتســب به 
جریان مخربی که ســعی در سیاه نمایی در فضای 
فرهنگ و هنر کشــور دارند را به دیکتاتوری مثل 

هیتلر تشبیه کرد.
محمد تقــی فهیم، منتقــد ســینما در گفتگو با 
باشــگاه خبرنگاران توانا، گفــت: در حوزه ادبیات 
و هنــر، خیلــی از هنرمندان و نویســندگان خلق 
کاراکتــر می کنند، بجای اینکه نعل به نعل آن نوع 

شخصیتی را روی کاراکتر پیاده کنند.
وی افزود: مرحوم طهماســب به علت مسلط بودن 
به زبان و اصل و اســاس محکمی که در امر دوبله 
داشــت، دائم در کارهایش ابتکارات جدید همراه با 
تیپ ســازی مختلف در صدا ســازی و دوبله ارائه 
مــی داد و از ایــن حیث، دائــم کار می کرد، یعنی 
به طور مســتمر یک صدای واحد، یک لحن واحد 
و تیپ صدای کاملا متفاوت و جدید خلق می کرد.

این منتقد ســینما تصریح کرد: اســتاد طهماسب 
وقتی با صدای خودش وارد عرصۀ بازیگری شــد، 
جذابیت به مراتب بیشــتری در ذهن افکار عمومی 
به جای گذاشت. در ســال های اخیر جریان شبه 
روشــنفکری دارای ایدئولــوژی دیکتاتور مآبانه در 
عرصه فرهنگ و هنر و رسانه ای کشورمان به وجود 
آمد که با غلبه و در اختیار داشتن فضای مجازی و 
شبکه های اجتماعی به عنوان ابزاری قدرتمند برای 
رســیدن به امیال شخصی، طبقاتی و جریانی خود 
بهره برد و در کشــور به صورت دیکتاتور مآبانه ای 
دست به تحریف و انحصارطلبی در راستای اهداف 
خــود زده اند و تمام این امکانات را تبدیل به اصلی 
ترین ابزار حمله برای تهاجم به بزرگان عرصه هنر 
و به طور کلی فرهنگ کرده اند که ناصر طهماسب 

هم از این قاعده مستثنی نبود.
فهیم در ادامه عنوان کرد: مرحوم طهماسب هم با 
توجه به نوع کارها و مستندهای روشنگرانه ای که 
در حوزه تاریخ معاصر ایران ساخته شده بود، مورد 
تهمت های ناروای این جریان به شــدت ایدئولوگ 

قرار گرفته بود.
وی افزود: اساســاً این جریانات درست مثل هیتلر، 
دارای ایدئولــوژی و خوی دیکتاتوری هســتند که 
به رســم عبرتِ تاریخ در صفحات سیاهش نگاشته 
شــده اند. این جریان شبه فاشیستی برای دوقطبی 
کــردن جامعــه در عرصه فرهنگ و هنــر از هیچ 
تلاشــی فروگذار نبوده و نیست. مرحوم طهماسب 
هم با توجه به نوع کارهایــی که از خود به یادگار 
گذاشــت از حملات این جماعت دیکتاتور در امان 

نماند و آماج تهمت های ناروای بسیاری شد.
فهیــم اظهار داشــت: جریان مردمــی مقابل این 
نوع دیکتاتوری فرهنگی بایــد از لاکِ خود بیرون 
بیایــد و روش های ســلبی را کنار گذاشــته و به 
صورت روش هــای ایجابی به این فضاها ورود کند. 
ایــن جریان که هدفــی جز انشــقاق و تخریب و 
ســیاه نمایی ندارد، اولین مسئله اش این است که 
هنرمندانی امثال زنده یاد طهماسب را دچار انزوا و 
انفعال می کند. به هر حال هنرمندی که می خواهد 

کاری کند و اثری خلق کند نیاز به آرامش دارد.
وی با یادآوری جشــنواره فجر ســال های گذشته 
ادامه داد: در جشــنواره ســال های گذشته شاهد 
بودیــم که آقای زمانی بازیگر ســینما روز اول این 
رویداد در نشست مطبوعاتی حاضر شد ولی رفتاری 
با وی صورت گرفت که باعث شد به گونه ای مخفی 
شــود که نمی شد پیدایش کرد. این جریانات چون 
توانســتند از این راه ها به یک سری نتایج برسند، 
بیشــتر از این کارهای ضدانسانی و فرهنگی انجام 
دادند و می دهند و تبدیل شده به حربه ای ناصواب 
برای دور نگه داشــتن یا منزوی کردن هنرمندان، 
به طوری که بســیاری از این هنرمندان را از حیز 

انتفاع خارج می کنند.
فهیــم در ادامه افزود: برای معرفی و جایگاه هنری 
و آثار زنده یاد طهماســب می توان به بســیاری از 
فیلم ها و سریال ها اشاره کرد که اگر صدای ایشان 
نبود، آن  فیلم یا ســریال هیــچ جذابیتی در کار 
تکنیکــی و نمایش فیزیکال بازیگر پیدا نمی شــد. 
زنــده یاد طهماســب به دلیل صــدای خاصی که 
داشــت و همینطور تبحــر ویژه ای کــه در تیپ 
ســازی های مختلف در یک اثر ســینمایی دوبله 
می کــرد، این بود که به جای چنــد نفر، صداهای 
 متفــاوت خلق می کــرد و به آن اثــر رنگ و بویی 

خاص، می بخشید.
وی ادامــه داد: یکــی دیگر از دلایلــی که مرحوم 
طهماسب را دوست داشــتنی تر می کرد، خواندن 
نریشــن های مســتندهای روشــن گرایانه انقلاب 
اســلامی بود و همین امر موجب احتــرام فراوان 

مردم به ایشان شده بود.
منتقد ســینما خاطرنشــان کرد: متاسفانه همان 
جریــان دیکتاتور، خانواده ایشــان را از داشــتن 
مراســم بدرقــه و وداع، درخــور شــأن و منزلت 
والای ایــن هنرمنــد متعهد، محروم کــرد. بنده 
مطلع شــدم که ایشــان قبل از فوت، توصیه کرده 
بود که جســمش را در جمع خانواده و به شــکل 
غیرعلنی و بدون ســر و صدای رسانه ای  به خاک 
بســپارند، چرا که نمی خواســتند از این فضا برای 
دوقطبی کردن هــواداران، دوســتداران و جامعه 
ســو استفاده شود؛ حتی برای بعد از فوت خود هم 
 این تعهد را با سفارشــی که به خانواده کرده بود، 

در خود می دید.

درنگ

رئیس ســیمافیلم با اشاره به ســریال های در حال تولید تلویزیون گفت: اقتباس 
آزادی از زندگی شهید صدرزاده در حال تولید است. درباره دکتر بهاروند که فعال 
حوزه ســلول های بنیادی هستند سریال ساخته می شود. از هفته بعد نیز سریال 
ترور درباره شهید حاج قاسم سلیمانی پخش خواهد شد. از نظر آماری ۱۸ سریال 

در حال ضبط و تولید است.
مهدی نقویان، رئیس مرکز ســیما فیلم در نشست بررسی عملکرد سیما فیلم با 
اشــاره به سریال های در دست ســاخت تلویزیون گفت: در گذشته رسالت سیما 
فیلم تنها تولید آثار الف ویژه و خاص بود که هر کدام از این ســریال ها هفت تا 
هشت سال انرژی سیما فیلم را می گرفت. با گذر زمان قرار بر این شد که ساخت 
برخی سریال ها هم به ســیما فیلم سپرده شود. در یک دهه گذشته سیما فیلم 
در کنار کار های الف ویژه، ســریال های غیر الف ویژه نیز می ساخت که در پاسخ 
به نیاز تلویزیون برای خالی نماندن آنتن بود. اما حالا برای اولین بار این تصمیم 
گرفته شده است که تمام آثار در سیما فیلم تجمیع و برای تولید تصمیم گیری 

شود. به طوری که حالا دیگر گروه فیلم و سریال در شبکه ها نداریم.
وی ادامــه داد: آنتن دیگر از نظر کمی و کیفی خالی نخواهد بود. اقتباس آزادی 
از زندگی شهید صدرزاده در حال تولید است. درباره دکتر بهاروند که فعال حوزه 
سلول های بنیادی هستند سریال ســاخته می شود. از هفته بعد نیز سریال ترور 
درباره شــهید حاج قاسم سلیمانی پخش خواهد شــد. از نظر آماری ۱۸ سریال 
درحال ضبط و تولید است. یک سریال الف ویژه سریال »حضرت موسی« درحال 
تولید است. برای اولین بار در تلویزیون دو سریال الف ویژه درحال پیگیری است. 
سریال حضرت موسی و سریال سلمان فارسی هر دو درحال انجام مراحل تولید 

و پیش تولید هستند.
رئیس ســازمان ســیما فیلم در پایان در خصوص تفاوت کیفی و کمی تولیدات 

رســانه ملی و نمایش خانگی گفت: کمیت تولیــدات پلتفرم ها به اندازه تولیدات 
رســانه ملی نیست. کل تولیدات پلتفرم ها کنار یکدیگر به اندازه تولیدات یکسال 
رســانه ملی نیســت. تلویزیون باید ۳۰ تا ۳۵ ســریال در ســال تولید کند، اما 
پلتفرم ها یک سریال می سازند و هر هفته تنها یک قسمت آن را پخش می کنند 
که تا ســه ماه انتشــار آن طول می کشــد. ما باید در تلویزیون سریال با کیفیت 
بسازیم. در یکسال گذشته که درسیما فیلم بودم تنها نگاه و هدف ما این بود که 

کمیت را به یک عدد نرمال برسانیم.
چندی پیش پیمان جبلی، رئیس رســانه ملی با حضور در پشــت صحنه سریال 
ترور که روایتی از ماجرای ترور نافرجام حاج قاســم در کرمان اســت، گفته بود: 

ســریال »ترور« کاری است که شــاید زودتر از اینها باید انجام می شد و ما از دو 
ســال پیش از آغاز ســاخت منتظر این کار بودیم؛ منتهی حساسیت و دقتی که 
دوســتان ما در موسسه شهید آوینی داشــتند این بود که این کار را با فیلمنامه 
و درام بهتر راهی پیش تولید کنند و این مســاله باعث شــد کار کمی با تأخیر 
مواجه شــود. اطمینان داریم این سریال از کارهای فاخر و برجسته خواهد شد، 
حتما جلب توجه مخاطبان را خواهد کرد و امیدواریم این مینی سریال تا سالگرد 

شهادت سردار شهید سلیمانی به پخش برسد.
پیش از این نیز مجتبی امینی، تهیه کننده ســریال ترور در خصوص تولید این 
سریال اعلام کرده بود که »ما بیشتر سعی کردیم درباره حاج قاسم، ایدئولوژی و 
تفکر جهانی صحبت کنیم تا درگیر حاشیه و کاراکتر و شخصیت شویم. ما درباره 
حاج قاسم کار می سازیم، درباره ایدئولوژی جهانی و داخلی نسبت به حاج قاسم 

حرف می زنیم و سعی کردیم از حاشیه فاصله بگیریم.«
امینی با اشاره به موضوع قصه »ترور« که درباره ترور نافرجام حاج قاسم سلیمانی 
اســت، نیز یادآور شــده بود که »در قصه »ترور« ما در یک ماموریتی هســتیم 
و به شــخصیت حاج قاســم نمی رسیم. بازیگری نقش ســردار سلیمانی را بازی 
نخواهد کرد. ما در ده ها فیلمی که ســاختیم، قهرمان های مختلفی خلق کردیم 
و مخاطب با آن ها همذات پنداری کرد، به آن ها علاقمند شده و آن ها را پذیرفت 
و پیگیرشــان بود؛ اما در کارهایی از جنس »ترور« )با موضوع سردار سلیمانی(، 
مخاطب قهرمان را می شناسد، شما نمی توانید او را به مخاطب معرفی کنید چون 

او را می شناسد.«
تهیه کننده ســریال ترور درباره زمان پخش سریال »ترور« که پیشتر اعلام شده 
بود همزمان با سالگرد شهادت حاج قاسم سلیمانی به پخش می رسد، نیز توضیح 

داد که امیدواریم این اتفاق بیفتد و ما تمام تلاش مان را می کنیم.
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جزئیاتی از آثار جدید سیما فیلم 

آغاز پخش سریال »شهید سلیمانی« از هفته آینده

کارگردان فیلم »بهترین بابای دنیا« با اشاره به اینکه سینما 
رنج هــای فراوانــی را با خود به همراه دارد، گفت: هشــت 
ســال است که فیلمی نساخته ام و این موضوع یک تصمیم 
شخصی بود، چراکه علاقه دارم بتوانم فیلم »خود« را بسازم.
سومین جلســه »کارگاه بازیگری و کارگردانی در سینما« 
با حضور داریوش فرهنگ کارگردان و بازیگر پیشکســوت 
سینما، تئاتر و تلویزیون دوشنبه- چهارم دی ماه- در مدت 
زمان چهار ساعت با حضور هنرجویان سینما و اعضا باشگاه 
مخاطبان در سالن فردوس موزه سینمای ایران برگزار شد.
فرهنگ در این کارگاه اظهارداشت: کارگردانی به میزان ۶۰ 
درصد به مدیریت وابســته است و ۴۰ درصد آن در رابطه 
با خلاقیت معنا پیدا می کند و مراحل ساخت یک فیلم به 
بخش های پیش تولید، تولید و پس تولید تقسیم می شود.

وی خطاب به هنرجویان گفــت: اگر می خواهید وارد این 
حرفه شوید، برای یک لحظه با خود خلوت کنید و روراست 
باشید و مطمئن شــوید که آیا واقعا به این هنر علاقه مند 
هستید یا در طلب حاشیه هایی همچون ثروت، شهرت، نام 
و نان قصد ورود به ســینما را دارید. بدانید که در این کار 
نام و نان دوام ندارد و در تاریخ ســینمای ایران تنها چند 
فرد خاص وجود دارند که از طریق این حرفه توانســته اند 
به وضعیت مطلوبی دســت پیدا کنند. بنابراین آنچه باقی 
می ماند تنها عشق است. اگر عاشقانه و با جان شیفته با این 
حرفه رو به رو شــدید، بدانید که این هنر رنج های فراوانی 

را با خود به همراه دارد.

کارگردانی یک رنج بی پایان است
فرهنگ با بیان اینکه کارگردانی همچون ســفر و یک رنج 
بی پایان اســت، افزود: وقتی یک فــرد هدفی را برای خود 
مشــخص می کند، باید خیلی جدی تر از آنچه لازم اســت 
وارد آن شود. هیچ شــیوه ای برای برداشتن گام اول بهتر 
از شیوه کلاســیک نیست و کلاســیک یعنی »تناسب«، 
»توازن« و »تعادل« در همه چیز است. وی با تاکید دوباره 
بــر این اصل کــه ۶۰ درصد کارگردانــی توانایی مدیریت 
کردن و ۴۰ درصد آن نیازمند خلاقیت است، اظهارداشت: 
از همان لحظه کــه یک ایده یا یک فکر در ذهن به وجود 
می آید، فرآیند مدیریت آن آغاز می شود. ما از این لحظه به 
شکل کلاســیک با دوربین و آنچه که باید در خصوص آن 
به نتیجه برســیم، وارد اصول اولیه می شویم. همه چیز از 
ایده شــروع می شود و آن، آغاز فصل اول کارگردانی یعنی 

مرحله پیش تولید است.

 مهمترین نکته در کارگردانی،
شکیبایی و صبوری است

فرهنــگ درباره فیلمســازی گفت: اولیــن نکته در پیش 

تولید، مســئله »انتخاب« اســت. برای مثال بســیار مهم 
اســت که چه اشــخاصی را انتخاب می کنیم. باید بدانیم 
کــه تمام اجزا یک فیلم از ابتدا تــا انتها باید تحت نظارت 
کارگردان باشــد. ضروری اســت که همواره مناسب ترین، 
بهترین و درســت ترین انتخاب را داشته باشیم. وی افزود: 
افرادی که به کار خود دعوت می کنیم قرار نیســت حتما 
از نظری فکری با ما همســو باشــند بلکه باید شرایطی را 
به وجود آوریم که بتواننــد در آن فضا قرار بگیرند. بعد از 
انتخاب، مسئله »شــرایط تولید« به وجود می آید و اولین 
گام این مســیر، پیدا کردن تهیه کننده مناســب اســت. 
همچنین باید دانســت که بازیگران بیان کننده ســلیقه و 
افکار یک کارگردان هســتند. بنا بر اعــلام روابط عمومی 
موزه ســینما، فرهنگ با اشاره به اینکه مهمترین نکته در 
مقوله کارگردانی، شــکیبایی و صبوری است، اظهارداشت: 
صبوری نکته بســیار مهمی اســت زیرا اگر صبور نباشید 
حتما مشــکلاتی به وجود خواهد آمد. باید با نویســنده به 

یک نتیجه قطعی روشن و شفاف برسید.

هشت سال فیلم نساختم
این نویســنده و کارگردان بیان کرد: من هشت سال است 
که فیلمی نســاخته ام و این موضوع یک تصمیم شــخصی 
بــود، چراکه علاقه دارم بتوانم فیلم »خود« را بســازم. اگر 
قرار باشد فیلمی را بسازیم، وظایف تقسیم بندی می شود و 
طبق زمان بندی، هنگامی که ســر صحنه حاضر می شویم، 
همه عوامل از کارگردان می پرســند کــه چه کاری را باید 
انجام دهیم. مدیریت کردن مسیر باعث می شود تا بتوانیم 
در سینما زودتر به مقصد برسیم و توجه و دقت به جزئیات 
اولین وظیفه یک کارگردان اســت. وی درباره »خلاقیت« 
در کارگردانی گفت: برای به کارگیری خلاقیت ســه حوزه 
را باید مــورد توجه قــرار داد؛ »دکوپاژ«، »میزانســن« و 
»فضاســازی«. در ســینما باید بدانیم چه می خواهیم تا به 
مرحله ای برسیم که متوجه شویم چه چیز را نمی خواهیم. 
بی تردید هیچکاک استاد مسلم سینماست و جایی می گوید 
بایــد بتوانید فیلم را در یک جملــه کوتاه برای خود معنی 
کنید. مهمترین مســئله این است که چطور بتوانید سلیقه 

خود را با فضای موجود هماهنگ کنید. 
فرهنگ با اشــاره به این موضوع که بستر فیلم »طلسم« بر 
مدار فضاســازی می گذرد و باید به نمادهای مختلف برای 
خلق توجه کرد، اظهارداشــت: اگر مبدا، مقصد و فضاسازی 

یک اثر روشــن شود، دکوپاژ خود را نمایان می کند. باید به 
عاطفه درون فیلم و این مسئله که چطور می شود به صحنه 
روح بخشــید توجه کنیم. این کارگردان گفت: مسائل فنی 
را هیــچ گاه وارد فیلمنامه نکنید چراکه این امور مربوط به 
تصمیم های کارگردان اســت. باید بیشتر به چگونگی خلق 
هویت بصری در یک فیلم بیاندیشــید. هیچ گاه طی کردن 

راه معمول اتفاق خاصی را رقم نمی زند.

نوجویان هنر باید از رویکرد کلاسیک پیروی کنند
در ادامه بازیگر مجموعه در حال تولید »ســلمان فارسی« 
بیــان کرد: در هر صحنــه ابتدا باید یک تمریــن اولیه با 
بازیگران داشــته باشید تا به یک ســلیقه مشترک دست 
پیدا کنید. قطار ســینما قصد ایستادن نداشته و به تعداد 
کارگردان هــای ســینما، روش های مختلفــی وجود دارد. 
بهتریــن روش برای افراد تازه کار، همان روش کلاســیک  
اســت. وی بیان کرد: از سال ۱۸۹۵ تا کنون هنوز رمان ها 
و فیلم ها به روش کلاســیک عمل می کنند. زمانی که آثار 
پیکاسو را مرور می کنیم متوجه می شویم او نقاشی های پر 
سر و صدایی خلق کرده اســت اما پیکاسو پیش از تجربه 
گرایی، استاد شیوه رئالیسم بود و این مسئله در طرح های 

او از آناتومی انسان مشهود است.

سینما یک ضیافت است
فرهنگ خاطر نشــان کرد: اقیانوس ســینما بی کران است 
و بعد از این همه ســال فعالیت در ســینما، همچنان فکر 
می کنم در حال برداشــتن قدم اول هستم. معتقدم سینما 
یعنی ریــزه کاری. تقطیــع نماهای یک فیلــم را دکوپاژ 
می گوینــد اما باید ببینیم هدف از آن چیســت. مهمترین 
موضــوع در تولید یک فیلم این اســت که صحنه های آن 
جذاب باشــند و از هر نما باید برای نمای بعدی اســتفاده 
کرد. دکوپاژ از لحظه ای آغاز می شــود کــه ایده و فکر را 
نمابندی می کنیم. ســینما ضیافتی است که بیننده را به 
تماشــای فیلم دعوت می کند، در نتیجه باید اسباب لذت 

مخاطب را فراهم کرد.
وی گفت: دکوپاژ راه مناسبی برای ایجاد هیجان و به وجود 
آوردن احســاس است. در به وجود آوردن یک صحنه باید 
ابتــدا با فیلمبردار به نتیجه رســید و با او در تعامل بود و 
با همفکری بــا فیلمبردار تصمیم گرفت تــا ابتدا از کدام 
اندازه نما را شــروع کنیم. بهتر است هر پلان از یک زاویه 

به صورت کامل فیلمبرداری شــود تــا کارگردان با احاطه 
بیشتری ســایر نماها را فیلمبرداری کند. برشت می گوید 
آنکه می خندد هنوز خبر هولناک را نشــنیده است. کسی 
که برای تدوین فیلمبرداری کند به جایی نمی رســد، بلکه 
باید از صحنه، تصاویری در ذهن خود داشته باشد تا بتواند 

به دکوپاژ بپردازد.
فرهنــگ درباره مرحلــه دکوپاژ در کارگردانــی افزود: در 
دکوپاژ باید اطلاعات هر پلان را یادداشــت کرد تا فهمید 
به چه اطلاعاتــی برای به تصویر کشــیدن یک پلان نیاز 
داریم و لازم اســت تا اطلاعات غیرضروری را حذف کنیم. 
همیشــه از ایماژ و تصاویر در ســر صحنــه فیلمبرداری 
ایده هایــی به ذهنم می رســد. بنابراین بــدون عجله و با 
حوصله باید کار را صــورت داد. البته کارگردان باید پیش 
از فیلمبــرداری، از روی فیلمنامه کامــلا دکوپاژ را انجام 
داده باشــد. نویســنده نباید در متن، دکوپاژ و توصیه های 
 تکنیکــی را اعمــال کند چراکه با ایــن کار مانع خلاقیت 

کارگردان می شود.

فرآیند تحلیل شخصیت از متن آغاز می شود
کارگــردان »دو فیلــم با یــک بلیط« اظهارداشــت: اگر 
پلان هایــی در صحنه فیلمبــرداری به ذهــن کارگردان 
می رســد نباید در مقابل آن مقاومتی داشــته باشد و بهتر 
اســت ایده های مربــوط به آن ها را عملــی کند. هر پلان 
نویدی برای پلان بعدی است و تنها تا زمانی که یک زاویه 
نما دارای قدرت اثرگذاری اســت باید از آن استفاده کرد. 
استانیسلاوســکی می گوید نقش بزرگ و کوچک نداریم و 

بازیگر کوچک و بزرگ داریم.
وی گفت: بازیگر خود به ســادگی می تواند متوجه شود که 
تنها در حال بازی کردن اســت یا نقش خود را باور کرده 
اســت. بازیگر باید ریزه کاری هایــی را در کار خود لحاظ 
کند تــا کارگردان بتواند با خلاقیت خود از آنها اســتفاده 
درســتی کند. نمی شــود نقطه نظرهای چندگانه و متضاد 
را به بازیگر منتقــل کرد بلکه توضیحات به او باید در یک 
جهت باشــد. بازی یک بازیگر نباید با عجله صورت گیرد 

بلکه باید طراوت داشته باشد.
فرهنــگ بیان کرد: واقعیت را باید بــه وجود آورد و آن را 
به صحنه تزریق کــرد. فرآیند تحلیل شــخصیت از متن 
شروع می شود و کارگردان باید به جزئیاتی درباره پیشینه 
شــخصیت ها به جمع بندی برســد. هیچــکاک می گوید 
فیلم های او قبــل از اینکه مقابل دوربین بروند، ســاخته 
شــده اند. به این معنی که او همــه آنچه را که به آن  نیاز 
داشــته است، از پیش در ذهن خود می ساخت. یک بازیگر 
 و یــا کارگردان نباید در به تصویــر درآوردن ذهنیت خود 

عجله کند.

داریوش فرهنگ:

سینما رنج های فراوانی را با خود به همراه دارد

هشــتمین دوره جشــنواره ملی فانوس در استان تهران از ســوی موزه ملی انقلاب 
اســلامی و دفاع مقدس فراخوان داد و علاقه مندان تا اول خردادماه سال ۱۴۰۳ برای 

ارسال آثار به جشنواره ملی فانوس مهلت دارند.
هشــتمین جشــنواره ملی فانوس، در بخش هنرهای نمایشــی در رشــته های تئاتر 
صحنه ای و خیابانی و نمایش نامه و در بخش فیلم در رشــته های فیلم های داستانی 
کوتاه و مســتند کوتاه، انیمیشن، نماهنگ، در بخش موسیقی و سرود در رشته های 
موســیقی با کلام و بی کلام، سرود و در بخش رادیو در رشته های نمایش رادیویی و 

پادکست برگزار می شود.
علاقه منــدان می تواننــد آثار خود دربخش تئاتر صحنه ای، ســرود، نقاشــی و فیلم 
کوتاه ۱۸۰ ثانیه ای را از رشــته های در نظر گرفته شــده برای رقابت در بخش ویژه 

دانش آموزی به دبیرخانه جشنواره ارسال کنند.
موضــوع تمامی آثار بایســتی مرتبط با حوزه دفاع مقــدس و مقاومت از قبیل نقش 
بنیانگذار انقلاب اســلامی حضرت امام خمینــی)ره( در دفاع مقدس، نقش مردم در 
دفاع مقدس، نقش بســیج در دفاع مقدس، شهیدان، جانبازان، ایثارگران و رزمندگان 
و خانواده هــای معظــم این عزیزان در دوران دفاع مقــدس و مدافعان حرم و وطن و 
مجاهدان و مقاومت اسلامی باشد. مرحله ملی جشنواره در تابستان ۱۴۰۳ به میزبانی 
شهرکرد برگزار می شــود.  علاقه مندان می توانند جهت شرکت در این جشنواره آثار 

خود را در پیام رسان های ایتا و بله به شماره  ۰۹۳۵۶2۶۶۴72ارسال کنند.
همچنین علاقمندان جهت کســب اطلاعات بیشــتر می توانند با شماره ۸۸۶۵7۰2۶ 
داخلی ۸۵۶ تماس بگیرند و یا به دبیرخانه جشــنواره به آدرس: تهران- میدان ونک- 
بزرگراه حقانی- خیابان ســرو- موزه ملی انقلاب اســلامی و دفاع مقدس- ساختمان 

شهدا- معاونت فرهنگی هنری مراجعه کنند.

 جشنواره ملی »فانوس« 
در استان تهران فراخوان داد

آگهی تجدید مزایده عمومی

علی ملکی – شهردار شهریار

ت اول
نوب

شهرداري شهریار در نظر دارد به استناد مجوز شماره 939 مورخ 1402/06/26 شوراي اسلامي شهر شهریار ، در خصوص واگذاری منافع از طریق عقد اجاره 3 باب 
تجاری واقع در شهریار زیر گذر سپاه 200 متر به سمت کرج از طریق تجدید مزایده عمومی به شماره مزایده 5002093897000040با جزئیات مندرج در اسناد مزایده 
، با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( ، اقدام نماید. لذا از متقاضیان دعوت بعمل می آید جهت دریافت اسناد مزایده به شرح جدول ذیلبه درگاه 

سامانه تدارک الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir مراجعه نمایند.  لیست موضوع های مزایده به شرح جدول ذیل می باشد:

1- برای هر یک از مغازه ها ، مزایده بصورت مجزا برگزار می گردد. مساحت هر مغازه تقریبا 50 متر مربع می باشد.
2- برای سوله تعویض روغنی ، مزایده بصورت مجزا برگزار میگردد. مساحت هر مغازه تقریبا 205 متر مربع می باشد.

3- واریز مبلغ سپرده شرکت در مزایده  برای هر یک از مغازه ها  36/000/000 ریال می باشد. )سپرده بصورت واریز نقدی به حساب سپرده اشخاص شهرداری و  یا 
ضمانت نامه بانکی(

4- واریز مبلغ سپرده شرکت در مزایده  برای سوله تعویض روغنی  99/000/000 ریال می باشد. )سپرده بصورت واریز نقدی به حساب سپرده اشخاص شهرداری و یا 
ضمانت نامه بانکی(

5- سپرده نفرات اول و دوم مزایده تا زمان انجام معامله و قرارداد مسترد نخواهد شد.
6- شهرداري در رد یا قبول پیشنهادات مختار است. 

7- هزینه درج آگهي و کارشناسی صورت گرفته به عهده برندگان مزایده مي باشد. 
8- سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به واگذاري در اسناد مزایده درج گردیده است.

9- تاریخ نمایش در سامانه : مورخ 1402/10/07 لغایت ساعت 14:30 مورخ 1402/10/28 
10- مهلت دریافت اسناد مزایده از تاریخ نمایش در سامانه تا ساعت 14:30 تاریخ 1402/10/18 از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت.

11- مهلت ارائه پیشنهادات از تاریخ : 1402/10/18 ساعت 14:30 تا تاریخ : 1402/10/28 ساعت 13:00 )در سامانه ستاد(
12- زمان بازگشایی پیشنهادات : ساعت 14/30 مورخ 1402/10/30  .

13- زمان اعلام برنده : تاریخ : 1402/10/30 ساعت 15:30
تاریخ چاپ نوبت اول  1402/10/6- تاریخ چاپ نوبت دوم  1402/10/13

مبلغ سپرده شرکت در مزایده )ریال(قیمت پایه کارشناسی سالانه )ریال(شماره مورد اجارهموضوع مزایده / اجاره  ردیف
51020938970001581/980/000/00099/000/000واحد تجاری سوله تعویض روغنی    1
5102093897000160720/000/00036/000/000واحد تجاری شماره 102    2
5102093897000159720/000/00036/000/000واحد تجاری شماره 103    3


